
Vážený pane starosto, místostarosto a zastupitelé. 

 

 

    Dovolte mně se vyjádřit k diskuzi ohledně ukončení činnosti ve Sport klubu 

Rasošky. Naše rozhodnutí ukončit činnost nevyplývalo z důvodu doplatku za energie 

ve Sport klubu,  ale za vytknutí toho, že máme neustále „zavřeno“. Toto se nás velice 

dotklo a vedlo k tomu, že jsme se rozhodli činnost ve Sport klubu ukončit. Myslím si, 

že toto nařčení bylo neoprávněné. Pokud se stane, že jsme nuceni zavřít, je to z 

důvodu toho, že Sport klub nevyhovuje kapacitě lidí, kteří se rozhodli u nás udělat 

oslavu, firemní večírek, pohřeb... apod... 

Nikdo si neuvědomuje, že máme taky nárok na dovolenou a pokud se rozhodneme 

někam odjet, snažíme se, aby Sport klub byl otevřen a sehnat tak se za sebe zástup, 

který musíme zaplatit. Máme nárok i na sanitární dny, kdy by mohl být další důvod k 

zavření, ale toto probíhá v časech našeho volna. Pracovní dobu máme do 22:00 hodin 

a zavíráme po odchodu posledního člověka, přesto, že druhý den jdeme oba do práce. 

Taktéž i veškeré zásobování probíhá v čase našeho volna, protože bez toho by Sport 

klub nemohl fungovat. Vycházíme vstříc i všem organizacím v Rasoškách, ať jsou to 

sportovci (fotbalový turnaj), myslivci, hasiči, zahrádkáři a kulturní výbor. Kdykoliv 

bylo potřeba, domluvili jsme se a otevřeli i v dnech, kdy mělo být zavřeno. I v našem 

zájmu je podpořit veškeré akce, které tu probíhají. Jako Sport klub vymýšlíme akce 

pro občany jako jsou různé zábavy, vinné košty a pro děti zorganizovat různé akce 

(karneval, drakiáda...). Tyto akce finančně podporujeme. Toto vše děláme v našem 

volnu... „zavřeno“. Snažíme se vyhovět škole, při různých aktivitách a být tu v 

domluvený čas. Nakonec se nám doneslo, že místní školu haníme, což nás rozhořčilo. 

A to jsem si o sobě myslela, že jsem eufemistická.  Probíhaly tu po dva roky 

příměstské tábory, nebyl z naší strany problém poskytnout veškeré zázemí, stravu a 

vzít si dovolenou, aby se akce mohly uskutečnit. Bohužel se mezi námi najdou tací, 

kteří si našeho úsilí neváží a demotivují nás. Chápu, že ta dnešní doba je složitá a 

stresující. Já i manžel chodíme do práce, protože by nás Sport klub neuživil. 

   Myslím si, že od doby, kdy jsme převzali Sport klub se jeho návštěvnost značně 

zvýšila. Jezdí jsem lidi z okolních vesnic, z Hronova a rádi se vracejí. A samozřejmě, 

jak to na vesnici bývá....., to, že chceme skončit se šíří velice rychle. Nyní nastala 

situace, že za námi chodí příznivci, abychom v činnosti pokračovali. Manžel i já vše 

děláme srdcem, chtěli jsme, aby to tu lidem bylo příjemný, útulný, a proto jsme 

podnikli veškeré kroky, aby tomu tak bylo. Rozhodli jsme se, že v činnosti budeme 

pokračovat, že to všem lidem, kteří k nám jsou naklonění nemůžeme udělat. 

   Závěrem bych chtěla poděkovat lidem, kteří nás podporují a pomáhají při různých 

akcích. 

    Toto je mé vyjádření k diskuzi na téma Sport klub „zavřeno“. 

                                                                        Děkuji . Iveta Jandíková 


